
 

ЗАПИСНИК СА РЕДОВНЕ ГОДИШЊЕ СКУПШТИНЕ БК „МЕТАЛАЦ“ 
ОДРЖАНЕ 04.06.2023. 

 
Скупштина је каснила са почетком и започела је са радом у 12.30. На 

почетку седнице у радно председништво су изабрани Чедомир Јевтић, Бојан Милошевић 

и Драган Илић. Предложен је следећи дневни ред: 

ДНЕВНИ РЕД: 

1. Избор радних тела Скупштине 

 Радно председништво 

 Верификациона комисија 

 Записничар и два оверача 
2. Извештај верификационе комисије 

3. Разматрање и усвајање Записника са Скупштине од 27.3.2022. године 

4. Годишњи извештај о раду и план рада за 2023. годину 

5. Извештај о постигнутим резултатима у 2022. години 

6. Финансијски извештај за 2022. годину 

7. Извештај Надзорног одбора и биланс стања на завршном рачуну 

8. План прихода и расхода за 2023. годину 

9. Усвајање Статута БКМ усаглашеног са Законом о спорту и Статутом ЈСС 

10. Одлука о заступању Клуба у АПР 

11. Усвајање Пословника о раду Скупштине клуба 

12. Разно 

 

Предложене тачке дневног реда дате су на гласање и једногласно су усвојене 

гласањем присутних чланова Скупштине. 

Тачка 1. 

У радно председништво изабрани су Чедомир Јевтић, Бојан Милошевић и 

Драган Илић. Изабрана је верификациона комисија у саставу: Драган Стошић и Владан 

Живојиновић. За записничара је изабран Владан Живојиновић а за овериваче Записника 

Предраг Димитријевић и Драган Илић. 

Тачка 2. 

Верификациона комисија је констатовала да је од 20 чланова Скупштине 

присутно 13 чланова са испуњеним обавезама и правом гласа, што је довољно за кворум. 

Једногласно је усвојен и предложени Дневни ред Скупштине. 

Тачка 3. 

Записник са претходне Скупштине је прочитао Бојан Милошевић. Петровић 

Петар је уочио грешку у записнику која се тиче његове функције. Примедба је уважена 

и Записник је исправљен. Није било других примедби и Записник је усвојен. 



Тачка 4. 

Годишњи извештај о раду је поднео председник УО Чедомир Јевтић и налази 

се у прилогу овог Записника. Петар Петровић је тражио појашњење око просторије у 

којој тренутно борави бивши члан Петковић Небојша. Председник УО је рекао да ће те 

просторије бити ослобођене врло брзо, у наредном периоду. Слободан Митрашиновић је 

изразио задовољство тренутним стањем у погледу изведених радова и уређењем простора 

који припада клубу. Извештај је усвојен једногласно. 

У оквиру ове тачке председник УО је изложио и план рада за 2023. годину 

који се такође налази у прилогу овог Записника. Владимир Јевтић је изнео предлог 

да се осмисли и организује програм рекреативног веслања (кајак, кану) и једрења. 

Предлог је прихваћен и формирана је комисија која би требало да сачини предлог 

реализације. У комисију су изабрани Владимир Јевтић и Звонко Шулкић којима ће се 

придружити још један члан према њиховом предлогу. 

Тачка 5. 

Извештај о резултатима поднео је члан Такмичарске комисије Бојан 

Милошевић. Извештај се налази у прилогу Записника. 

Тачка 6. 

Финансијски извештај за 2022. годину је презентовао председник УО клуба 

и налази се у прилогу овог Записника. Извештај је прихваћен једногласно. 

Тачка 7. 

Члан Надзорног одбора Слободан Митрашиновић је изложио Извештај НО. На 

основу увида у финансијску документацију клуба, као и Извештаја књиговође о 

завршном рачуну за 2022. годину, констатовано је да је клуб радио по важећим 

законским прописима за књиговодство у спортским организацијама. 

Такође констатујемо да клуб нема никаквих дуговања према трећим лицима. 

Извештај се налази у прилогу овог записника. 

Тачка 8. 

План прихода и расхода за 2023. годину изложио је председник УО Чедомир 

Јевтић. План се налази у прилогу овог записника. План је усвојен једногласно. 

Тачка 9. 

Предлог Статута клуба је био постављен на сајту Клуба претходних месец 

дана. У том периоду није било предлога за допуне и измене. Скупштина је једногласно 

донела одлуку о усвајању Статута клуба који је усаглашен са Законом о спорту и 

Статутом ЈСС. 



Тачка 10. 

Скупштина је једногласно донела одлуку да, поред председника УО Чедомира 

Јевтића, и Бојан Милошевић, потпредседник УО, буде лице за заступање Клуба у АПР-

у, на предлог председника УО. 

Тачка 11. 

Предлог Пословника о раду Скупштине је био месец дана на увиду члановима 

на сајту Клуба. Није било предлога за измене у том периоду. Скупштина је једногласно 

усвојила Пословник о раду Скупштине. 

Тачка 12. 

Под тачком Разно председник је изнео да је члан Такмичарске комисије 

Ђорђе Познић изјавио да не жели више да учествује у раду те комисије. Председник 

је предложио да нови члан буде Драган Илић, што је Скупштина једногласно усвојила. 

Такмичарска комисија 

1. Јевтић Чедомир 

2. Милошевић Бојан 

3. Илић Драган 

Скупштина је завршила са радом у 13.50 часова. 

 

Оверивачи Записника 

Предраг Димитријевић 

____________________ 

Драган Илић 

__________________ 

 

 

У Смедереву,  Председник Скупштине 
4.6.2023.   

  Радислав Маравић 
 


